

Amazing 中国
CHINA 中国

8D7N
青岛 / 威海 / 蓬莱 /
潍坊 / 泰山 / 琅琊古城

QINGDAO / WEIHAI / PENGLAI
WEIFANG / MOUNT TAI / LANG YA ANCIENT CITY

Tour Code: CNL

 **Golden**
Destinations



全程无购物站

NO SHOPPING STOP



China
中国

特别安排

SPECIAL ARRANGEMENT

- 全程安排2+1座VIP豪华巴士
- 特别赠送每人一瓶青岛啤酒
- 品尝青岛特色美食：海鲜大咖，每人享有一只鲍鱼 & 半只波士顿龙虾
- 琅琊古城沉浸式体验：观看《国秀琅琊》、《只此琅琊》及水秀/火秀（打铁花）



行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.





Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考

Exquisite Afternoon Tea
精致下午茶



The Bruvis
布鲁维斯号沉船



Seafood Banquet
海鲜大咖



精简行程

第一天 启程 ✈️ 青岛 (机上用餐)

☑ 入住酒店

第二天 青岛 🚗 (260公里) 威海 (早/午/-)

- ☑ 布鲁维斯号沉船
- ☑ 海草房 (途径)
- ☑ 威海火炬八街
- ☑ 乘坐透明观光巴士游览最美山海公路
- ☑ 韩乐坊美食街
- *11月至3月安排荣成天鹅湖赏天鹅 (视天气情况)

第三天 威海 🚗 (145公里) 蓬莱 🚗 (210公里) 潍坊 (早/午/-)

- ☑ 蓬莱阁、水城、八仙雕塑
- ☑ 世界风筝博物馆 (每周一闭馆,如遇闭馆则改为杨家埠民俗村)

第四天 潍坊 🚗 (260公里) 泰安 (早/午/晚)

- ☑ 泰山 (含往返缆车)
- 桃花源、南天门、天街、玉皇顶

第五天 泰安 🚗 (200公里) 临沂 (早/午/-)

- ☑ 琅琊古城
- 观看《国秀·琅琊》室内演出 (贵宾席座位)
- 观看《只此琅琊》室外演出 (视天气情况)
- 水秀和火秀 (打铁花) (室外演出,视天气情况)

第六天 临沂 🚗 (275公里) 青岛 (早/午/晚)

- ☑ 五四广场
- ☑ 奥林匹克帆船中心
- ☑ 八大关太平角公园
- ☑ 奥林匹克帆船中心灯光秀 (视天气情况,特殊情况可能停演)

第七天 青岛 (早/午/晚)

- ☑ 青岛啤酒博物馆 (含品酒+赠送每人一瓶青岛啤酒)
- ☑ 天主教堂 (外观)
- ☑ 大鲍岛文化休闲街区 (含精致下午茶)
- *11月至3月安排栈桥喂海鸥 (视天气情况)

第八天 青岛 ✈️ 抵达 (早/机上用餐)



✓ 7早餐/6午餐/3晚餐

风味餐:

- ★ 八仙宴+鲅鱼水饺
- ★ 葱油煎烤海鲜
- ★ 海鲜大咖
- ★ 蒜泥大虾
- ★ 韭菜合子
- ★ 韭菜盒子
- ★ 韭菜水饺

观光景点:

青岛

- ◆ **五四广场** - 因五四运动而得名,以东海路为界分为南北两区:北区以绿荫大道间的草坪为主,中央建有喷泉;南区由露天舞台、点阵喷泉、观海迎月台和雕塑“五月的风”等组成,总占地面积达10万平方米;是弘扬五四爱国精神,激励人们奋发图强的重要红色文化教育基地。
- ◆ **青岛啤酒博物馆** - 青岛啤酒公司是中国第一家啤酒厂,成立于1903年,它用欧洲技术建造的,拥有百年历史的青岛啤酒创造了自己的历史和文化。

威海

- ◆ **火炬八街** - 有小镰仓之称,位于山东省威海市,是由威海市民政局命名的城市道路。
- ◆ **布鲁维斯号沉船** - 布鲁维斯号是2022年9月搁浅于威海成山镇附近海域的巴拿马籍散货船,长190米、宽31米。2022年9月19日受台风“南玛都”外围环流影响,船只空载状态下在威海市成山镇附近海域搁浅进水。

临沂

- ◆ **琅琊古城** - 位于临沂市河东区,占地面积约645亩,总建筑面积约20万平方米,总投资约45亿元,是以沉浸式、体验式旅游演艺为主的综合型文化旅游项目,入选全国优选文化旅游投融资项目、全国非遗与旅游融合发展优选项目。

泰安

- ◆ **泰山** - 中国五岳之首,古名岱山,又称岱宗。据中国古代各朝代文献记载,此山经常是皇帝设坛祭祀祈求之地。

备注:

山东赏花季节 (预计~需视气候而定)

- 03月中-04月底: 青岛中山公园赏玉兰花、迎春花、樱花
- 03月中-03月底: 泰安肥城万亩桃园赏桃花
- 04月上旬-04月底: 潍坊中华牡丹园赏牡丹花 / 烟台莱阳赏梨花
- 10月中-11月中: 青岛中山公园赏菊花
- 10月下旬-11月中旬: 青岛八大关赏红叶, 枫叶, 银杏

*水果采摘 (预计~需视气候而定)

- 04-05月泰安采摘草莓
- 06月泰安采摘油桃或杏
- 07-08月青岛采摘水蜜桃
- 09月烟台采摘葡萄和苹果
- 10月烟台采摘苹果

☑ 草莓和葡萄赠送每人250克 (如需额外带走,可以按照当时的市场价格另行称重购买)

☑ 油桃 / 杏 / 水蜜桃 / 苹果采摘品尝,另可额外带走2个 (如需额外带走,可以按照当时的市场价格另行称重购买)



酒店住宿 (7晚)

- ✓ 青岛上合建国酒店或同级
- ✓ 威海美豪丽致酒店或同级
- ✓ 潍坊铂尔曼酒店或同级
- ✓ 泰安万豪酒店或同级
- ✓ 临沂兰亭酒店或同级

x3晚
x1晚
x1晚
x1晚
x1晚

自费项目: 泰安岱庙 + 蓬莱乘船海上观光 (注:如遇蓬莱乘船关闭,则调整到青岛乘船) + 青岛德国总督府 + 台东夜市 [人民币400/人]

本产品为定制团,由于不可抗力因素造成行程变更,如天气、疫情、自然灾害,必要时需全程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序)

本产品为定制团,由于不可抗力因素造成行程变更,如天气、疫情、自然灾害,必要时需全程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序)

本产品为定制团,由于不可抗力因素造成行程变更,如天气、疫情、自然灾害,必要时需全程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序)



National Show : Langya Performance
《国秀·琅琊》演出

Tsingtao Beer Museum
青岛啤酒博物馆

Olympic Sailing Centre
奥林匹克帆船中心



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ QINGDAO (MOB)

- ✓ Check In Hotel

D2 QINGDAO 🚌 (260km) WEIHAI (B/L/-)

- ✓ The Bruvis
- ✓ Seaweed House (Pass By)
- ✓ Weihai Torch 8th Street
- ✓ Travelling with Transparent Sightseeing Bus
- ✓ Hanlefang Food Street
- *Nov - Mar, Visit to Rongcheng Swan Lake for Swan Watching (Subject to Weather Condition)

D3 WEIHAI 🚌 (145KM) PENGLAI 🚌 (210KM) WEIFANG (B/L/-)

- ✓ Penglai Pavilion, Water City, Eight Immortals Statues
- ✓ World Kite Museum (Closed Every Monday, Will be Replaced by Yangjiabu Folk Village If Closed)

D4 WEIFANG 🚌 (260KM) TAI'AN (B/L/D)

- ✓ Mount Tai (Include 2 Ways Cable Car)

D5 TAI'AN 🚌 (200KM) LINYI (B/L/-)

- ✓ Lang Ya Ancient City
 - Enjoy the National Show : Langya Indoor Performance (Premium Seats)
 - Enjoy the Only Langya Outdoor Performance (Subject to Weather Condition)
 - Watch the Water Show & Fire Show (Molten Iron Flower Show) (Outdoor Performance, Subject to Weather Condition)

D6 LINYI 🚌 (275km) QINGDAO (B/L/D)

- ✓ May Fourth Square
- ✓ Qingdao Olympic Sailing Centre
- ✓ Qingdao Badaguan Taipingjiao Park
- ✓ Qingdao Olympic Sailing Centre Light Show (Subject to Weather Conditions and May Be Cancelled In Case of Special Circumstances)

D7 QINGDAO (B/L/D)

- ✓ Qingdao Beer Museum (Beer Tasting + FREE a Bottle of Tsingtao Beer Per Person)
- ✓ Xiao Yu Hill
- ✓ Catholic Church (Outlook)
- ✓ Dabao Island Culture Leisure Street (Include an Exquisite Afternoon Tea)
- *Nov - Mar, Visit to Zhanqiao Pier for Feeding Seagulls (Subject to Weather Condition)

D8 QINGDAO ✈️ ARRIVAL (B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

QINGDAO

- ♦ **May Fourth Square** - Is named after the May Fourth Movement. It is an important red cultural education base that promotes the patriotic spirit of the May Fourth Movement and inspires people to work hard.
- ♦ **Qingdao Beer Museum** - Established in 1903, it's built with European technology. The one-hundred-year-old Tsingtao Beer has created its own history and culture.

WEIHAI

- ♦ **Weihai Torch 8th Street** - Located in Weihai City, Shandong Province, is an urban road named by the Weihai Civil Affairs Bureau.
- ♦ **The Bruvis** - Is a Panamanian-flagged bulk carrier that ran aground in the waters near Chengshan Town, Weihai City in September 2022. It is 190 meters long and 31 meters wide. On September 19, 2022, affected by the outer circulation of Typhoon Nanmadol, the ship ran aground and took on water in the waters near Chengshan Town, Weihai City while empty.

LINYI

- ♦ **Lang Ya Ancient City** - It is a comprehensive cultural tourism project mainly featuring immersive and experiential tourism performances, and has been selected as a national preferred cultural tourism investment and financing project and a national preferred project for the integration and development of intangible cultural heritage and tourism.

TAI'AN

- ♦ **Mount. Tai** - The first of China's five mountains, the ancient name of Daishan, A mountain with historical, culture, and scenery.

Remark:

Shandong Blossom Seasons (Estimated ~ Subject to Weather Conditions)

- Mid-March to End of April: Qingdao Zhongshan Park - Magnolias, Forsythia, Cherry Blossoms
- Mid-March to End of March: Tai'an Feicheng Peach Orchard - Peach Blossoms
- Early April to End of April: Weifang China Peony Garden - Peonies / Yantai Laiyang - Pear Blossoms
- Mid-October to Mid-November: Qingdao Zhongshan Park - Chrysanthemums
- Late October to Mid-November: Qingdao Badaguan - Red Leaves, Maple Leaves, Ginkgo Trees

Fruit Picking Seasons (Estimated ~ Subject to Weather Conditions)

- April-May: Strawberry picking in Tai'an
- June: Oil peaches or apricots picking in Tai'an
- July-August: Water Peaches Picking in Qingdao
- September: Grapes and apples picking in Yantai
- October: Apples Picking in Yantai

- ✓ Strawberries & Grapes free 250g per person (Extra take away weight according to current market price)
- ✓ Nectarine / Apricot / Peach / Apple pick and taste, take away 2 extra. (Extra take away weight according to current market price)



✓ 7 Breakfast / 6 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Eight Immortals Feast + Mackerel Dumplings
- ★ Taishan BBQ Buffet
- ★ Seafood Banquet (One Abalone & Half Boston Lobster Per Person)



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Qingdao Shanghe Jiangguo Hotel or similar class
- ✓ Weihai Mehood Lestie Hotel or similar class
- ✓ Weifang Pullman Hotel or similar class
- ✓ Tai'an Jiangguo Puyin Hotel or similar class
- ✓ Linyi Lanting Haitang Hotel or similar class

x3 Nights
x1 Night
x1 Night
x1 Night
x1 Night

Optional Tour: Tai'an Dai Temple + Penglai Boat Tour for Sea Sightseeing (Note: If ferry services in Penglai closed, the ferry ride will be arranged on Qingdao)
+ The Museum of the Former German Governor's House + Taitung Night Market [RMB400/person]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 青岛 QINGDAO ·



货币 Currency 	中国元 - CNY 人民币 - RMB Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 元 = 马币 6.50 10 CNY = MYR 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	中国 : +86 China : +86
电压 Voltage 	电压 - 220伏特 Voltage - 220 V	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差 China - No time different with Malaysia	行李托运 Luggage Allowance 	每人只限携带一件不超过5公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 5 kg.
气候 Weather 	☐ Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 25°C ~ 3°C ☐ Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 30°C ~ 19°C ☐ Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 24°C ~ 3°C ☐ Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 7°C ~ -3°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	 A321 Neo		

Departure Date:

出发日期:

Tour Fare:

团费:

Tipping:

小费:

Visa:

签证:

Flight :

航班行程:

Airport Tax & Fuel Surcharge:

机场税及燃油附加费:

Agent Collection Fee:

旅行社代收费:

Travel Insurance:

旅行保险:

TOTAL :

总数:

GD Partner:



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441